
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 150/2024 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 27 februarie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai 
satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: Ferenczy Ágnes-Kanilla, Keresztes László, Kiss-Bartha 
Annamária, Kondor Ágota, Magyarosi Imola-Piroska, Sipos Dóra-Viola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 209/2024. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba, Vargha Fruzsina 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Salut cu 
drag pe toată lumea la a treia ședință extaordinară a lunii februarie. Să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m./lb.r.): „Suntem prezenți 16 din 21, deci suntemi statutari. Înainte de a trece la 
discutarea Ordinii de zi, aș întreba dacă cineva are de adăugat ceva la Diverse. Dacă nu 
sunt, să votăm Ordinea de zi pe care figurează un singur punct.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ(lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Am aprobat 
Ordinea de zi cu 16 voturi pentru. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă 
supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, 
nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal 
în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 
anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 
(lb.m.): Sunt asemenea situații? Dacă nu, trecem la discutarea Ordinii de zi.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii 
între Municipiul Sfântu Gheorghe, Federația Română de Handbal și Asociația Clubul 
Sportiv Sepsi - SIC în vederea organizării turneului internațional de handbal feminin 
”Trofeul Carpați” ediția 2024 în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „La rugămintea d-lui 
primar eu, Toth-Birtan Csaba voi prezenta proiectul de hotărâre. Este vorba de organizarea 
în comun a Trofeului Carpați, turneul de handbal feminin – junioare, cu participarea 
reprezentativelor a patru țări: România, Ungaria, Spania și Polonia în perioada 28 februarie 
– 04 martie. Federația Română de Handbal asigură finanțarea parțială în limta sumei de 
257.775 lei, asigură programarea meciurilor, promovarea manifestării. Clubul Sportiv 
Sepsi - SIC asigură serviciile de organizare,cazare, masă, transport local și a închirierii sălii 
Arenei, respectiv Municipiul Sfântu Gheorghe cu o finanțare parțială de 325.000 lei, 
conform proiectului de contract din anexă, respectiv programului și bugetului anexat. 
Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim pentru 
prezentare. Sunt întrebări, sau observații? Dacă nu sunt, vă rog să votăm despre punctul 1. 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 53/2024. 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Am aprobat cu 16 voturi pentru proiectul de hotărâre nr. 1. În cazul în care nu sunt 



 

 

întrebări, observații, închei ședința extraordinară de azi. Mulțumim frumos pentru prezență. 
La revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 februarie 2024. 
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